

16 October 2017

**IOTC CIRCULAR**  
**2017–085**

Dear Sir/Madam

**2018 DATES FOR THE MEETINGS OF THE TECHNICAL COMMITTEES ON ALLOCATION CRITERIA AND PERFORMANCE REVIEW**

In IOTC Circular 2017-074, the IOTC Chairperson proposed to hold the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC) and the Technical Committee on Performance Review (TCPR) in February 2018 in Seychelles, and asked the IOTC Secretariat to confirm the meeting dates.

In circular 2017-079, CPCs were invited to indicate their availability and/or preferences for the proposed meeting dates i.e. in the last week of January or first week of February 2018 — with the TCAC being held over 3 days and the TCPR being held over 2 days..

From the responses I received I can announce the following:

**The Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC) will be held from 5-7 February 2018 (Monday to Wednesday)**

**The Technical Committee on Performance Review (TCPR) will be held from 8-9 February 2018 (Thursday to Friday)**

Both meetings will be held in Seychelles and the location will be confirmed in the near future. Please note these dates in your calendar.

Yours sincerely



Christopher O'Brien  
Executive Secretary

**Attachments:**

- Nil

Distribution

**IOTC Contracting Parties:** Australia, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia, South Africa, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Yemen. **Cooperating Non-Contracting Parties:** Bangladesh, Liberia, Senegal. **Intergovernmental Organisations, Non-Governmental Organisations.** Chairperson IOTC. Copy to: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs.

This message has been transmitted by email only

16 octobre 2017

**CIRCULAIRE CTOI**

**2017-085**

Madame, Monsieur,

**DATES DES REUNIONS DES COMITES TECHNIQUES SUR LES CRITERES D'ALLOCATION ET D'EVALUATION DES PERFORMANCES**

Dans la Circulaire de la CTOI 2017-074, le Président de la CTOI a proposé de tenir le Comité technique sur les critères d'allocation (CTCA) et le Comité technique d'évaluation des performances (CTEP) en février 2018 aux Seychelles, et a demandé au Secrétariat de la CTOI de confirmer les dates des réunions.

Dans la circulaire 2017-079, les CPC ont été invitées à indiquer leur disponibilité et/ou leurs préférences pour les dates des réunions proposées, c'est-à-dire la dernière semaine de janvier ou la première semaine de février 2018 et le CTCA se tenant sur trois jours et le CTEP sur deux jours.

D'après les réponses que j'ai reçues, je peux annoncer ce qui suit :

**Le Comité technique sur les critères d'allocation (CTCA) se tiendra du 5 au 7 février 2018 (du lundi au mercredi)**

**Le Comité technique d'évaluation des performances (CTEP) se tiendra du 8 au 9 février 2018 (du jeudi au vendredi)**

Les deux réunions auront lieu aux Seychelles et le lieu sera confirmé dans un proche avenir. Veuillez noter ces dates dans votre calendrier.

Cordialement



Christopher K [ OE ] v

Secrétaire exécutif

**Pièces jointes**

x Aucune

**Distribution**

**IOTC Contracting Parties:** Australia, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia, South Africa, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Yemen. **Cooperating Non-Contracting Parties:** Bangladesh, Liberia, Senegal. **Intergovernmental Organisations, Non-Governmental Organisations. Chairperson IOTC. Copy to:** IOTC Headquarters, FAO Representatives to CPCs.

This message has been transmitted by email only